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Referent: AnneMette 

 

Referat: 

Pkt. 1 
Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

- Byrådet 

•  

- Skolen   

• Dejligt at Robothus Fyn har fået tildelt 6 mio. Kn er ansvarlig for økonomien. Cr og 
Ht, som er lærere i Robothuset, bliver fremover lærere for hele Fyn og aflønnes af 
Robothuset. 

• Vi er i gang med planlægning af næste skoleår – der skal laves en skoleplan (oversigt 
over opgaver på skolen), som fremlægges på næste SB. 

• Der er skolefest på mellemtrinnet og i overbygningen i løbet af den kommende tid. 

• Der er den årlige trivselsmåling i nærmeste fremtid. 

• Kønspolitik drøftes på KO og i elevrådet. Det tages op på næste SB. 

- Formanden 

• Cykelparkering til overbygningen: Kan der laves mere afdækning/overdækning, for 
bolde fra multibanen rammer cyklerne (evt. et trådhegn). Hvor kan el-løbehjul og 
dyre cykler opbevares forsvarligt? Kn undersøger. 

- Elevrådet 

•  
 
b. Pkt. til næste møde:  

• Budget, regnskab 

• Skoleplan 

• Kønspolitik 
 
 

Pkt.2  
Budget: 

• Ledere, TR´er og AMR´er var til møde i sidste uge med kommunaldirektøren ang. 
budgettet. 

mailto:langeskov-skole@kerteminde.dk


 

Langeskov Skole, afd. Bakken  Rønningevej 38, afd. Pilen Lavindsgårdsvej 7,  5550 Langeskov, 
mail: langeskov-skole@kerteminde.dk, tlf. 65151900. 

 

• Der skal stoppes op i forhold til udgifterne. Der skal bruges færre penge i 2023, ellers 
kommer der mere drastiske tiltag. 

• Regnskab 2022 og budget 2023 kommer med på næste SB. 

• Folkeskolerne bruger gennemsnitligt ikke for mange penge. Overskridelserne ligger på 
andre områder. 

• Hver måned holder Kn møde med en økonomimedarbejder fra kommunen for at kunne 
gribe ind, hvis økonomien skrider. Denne praksis sker på alle forvaltningsniveauer. 

• Arrangementer, som der allerede er betalt for på forhånd, gennemføres (bl.a. nytårs-
kuren), og igangværende diplomuddannelser får lov at fortsætte. Der skal kigges på, om 
det er nødvendigt at bruge pengene. 

• Hvis folkeskolerne holder deres budgetter, hvorfor skal de så alligevel spare? 

• Skoleområdet, børneområdet og ældreområdet er de store serviceområder, hvor der 
bruges mange penge, og hvor der skal spares. Hvis kommunen bruger for mange penge 
på serviceområdet, skal kommunen betale halvdelen af budgetoverskridelsen som straf. 

• Der er bekymringer hos skolens personale for, hvordan vi skal kunne varetage skole-
opgaverne, hvis personalet skal reduceres, men man vil gerne være med til at forsøge at 
spare i det daglige.  

• Alle de fine ord om, hvordan vi hjælper elever, der har det svært, falder til jorden, hvis 
der skal reduceres i personalet. 

• Kn håber, at vi bliver frikommune, så vi får mulighed for at være mere fleksible i struk-
tur og planlægning. Der er stadig ikke truffet nogen afgørelse om frikommuner endnu, 
men det haster, fordi vi skal i gang med næste skoleårs planlægning. Det kan give 
mulighed for at reducere skoledagen til fordel for flere lektioner med 2 lærere, og der 
kan måske også kigges på de forskellige tests og meget andet. 

• Holbæk og Esbjerg har været frikommuner. 

• Det vil være fantastisk, hvis vi kan udnytte vores gode faglokaler og Robothuset til at 
gøre eleverne rigtig dygtige til f.eks. teknologi og få udnyttet personalets store faglighed. 

 
Evt. 
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